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 תיקון פורום חברות זרעי הקנאביס הרפואי באיגוד לשכות המסחר ל פעילותבעקבות 

 גם זרעי קנאביסלראשונה כך שיתאפשר לייצא  4490החלטת הממשלה 

 לייצא זרעי קנאביס כולותחברות ישראליות ילראשונה 

ת להקמת הפורום, פותח אפיק כלכלי והעיקרי ותת הסיבחההחלטה, שהיווה אתיקון 

הישראלית וישמור על ישראל כמובילה עולמית הקנאביס  משמעותי עבור תעשיית זרעי

 באמצעות פיתוחים וחדשנות בתעשיית הזרעים 

הקנאביס הרפואי  פורום חברות זרעי פעילות אינטנסיבית של הישג לחברות זרעי הקנאביס הרפואי: בעקבות 

, עדו מרגלית, שונתה החלטת קאנבריד(חברת )לשעבר  BetterSeedsמנכ"ל  בראשותאיגוד לשכות המסחר ב

שינוי ההחלטה התקבל  לייצוא של קנאביס רפואי, כך שיתאפשר לייצא גם זרעי קנאביס. 4490הממשלה 

 . בממשלה בתחילת אוגוסט בהצבעה במסגרת אישור חוק ההסדרים

כדי לקדם את הנושאים הרגולטוריים  ,2020תחילת ב ,הוקם תחת חטיבת הזרעים באיגוד לשכות המסחרהפורום 

 לייצא זרעי קנאביס.  האיסורשל חברות זרעי הקנאביס הרפואי במסגרת חטיבת הזרעים ובראשם ביטול 

בריד", כיום נ"קאחברת והובילה  יזמה ,נוספות הצטרפו חברות זרעי קנאביסאליו  ,הפורוםלהקמת מהלך האת 

BetterSeedsומול )היק"ר(  ויחידת הקנאביס הרפואי , ומאז הפורום והחטיבה פעלו אל מול משרד הבריאות

 זרעי קנאביסשל ייצוא יתאפשר כך ש 4490לשינוי החלטה  ,החקלאות, הכלכלה וביטחון הפנים משרדי 

 .מישראל

הישראלית וישמור על ישראל הקנאביס  רעיתיקון ההחלטה, פותח אפיק כלכלי משמעותי עבור תעשיית ז

החברות הישראליות בתחום נחשבות לפורצות דרך כמובילה עולמית בפיתוחים וחדשנות בתעשיית הזרעים. 

מתקדמות בעולם ביכולותיהם לפתח ולייצר זרעי מכלוא של קנאביס המוגדרים בתעשייה העולמית כ"גביע לו

 הקדוש" של התחום. 

 וראש פורום חברות זרעי הקנאביס הרפואי באיגוד לשכות המסחר, עדו מרגלית: BetterSeedsמנכ"ל 
 , להנהלת חטיבת הזרעים וללשכת המסחרהוא צעד חשוב ואני מודה לשותפיי בפורום "תיקון החלטת הממשלה

 הביאו לבשורה חשובה זו. ההירתמות שעל שיתוף הפעולה ועל 

יצוא זרעי הקנאביס אישור זה גם המקום להודות לגורמי הממשל מולם עבדנו על הדלת הפתוחה והאוזן הקשבת. 
הקנאביס תעשיית  פתחותהתבמנוע מרכזי המהווים  יבטיח את המשך פעילות המחקר והפיתוח הישראליים

, היצוא תביא לתרומה משמעותית לתוצר, לתעסוקה תעל פעילומם מיהסרת החסאין ספק כי . הישראלית
הנות יהכנסות המדינה ממסים ותאפשר לחברות הישראליות להמשיך ולגידול בל ,לחיזוק המו"פ הישראלי

 "מראשוניות וממובילות בשוק העולמי המתהווה.
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